
Leudals college wil nu twee miljoen extra 

uitgeven aan sportpark ’t Maasveld in Neer 

 

Sportpark ’t Maasveld in Neer wordt gerund door vrijwilligers. — © De Limburger 

Heythuysen -  

Zoals voor- en tegenstanders al hadden verwacht, blijkt extra geld nodig voor de 
herontwikkeling van sportpark ’t Maasveld in Neer. Burgemeester en wethouders van 
Leudal vragen de gemeenteraad nu om twee miljoen euro extra. 
Jacqui Stroucken 
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Begin vorig jaar, toen de gemeente Leudal de samenwerkingsovereenkomst met ’t 
Maasveld ondertekende, was het eigenlijk al duidelijk: om het ambitieuze en 10 
hectare grote sportpark in Neer ten volle te kunnen ontwikkelen voor de beoefening 
van vijftien verschillende sporten zou nog een extra geldinjectie nodig zijn. 

Vertragingen 

Het college van B en W zegt nu dat het extra geld nodig is door opgelopen 
vertragingen en gestegen bouwkosten. Een van de grootste burgerinitiatieven in de 
omtrek, waaraan talloze vrijwilligers zich hebben verbonden, loopt immers al sinds 
2012 en is met het nodige oponthoud tot stand gekomen. De wielerbaan zorgde voor 
veel discussie. 

Indexering door de jaren heen, de vloer van de spantenhal, het facilitaire gebouw, 
tijdelijke kleedkamers, verduurzaming, nieuwe stikstofregels, groot onderhoud van 
het zwembad en de sportterreinen: het loopt allemaal extra in de papieren. Om het 
sportpark vooruit te helpen, wil het Leudalse gemeentebestuur de portemonnee 
trekken, ook al is nog niet al het werk aanbesteed. 

Zwembad 

Wel moet het sportpark een sluitende begroting voor de exploitatie kunnen 
overleggen, vindt het college. De komende tijd wordt dan nog verder uitgezocht wie 
precies verantwoordelijk is voor grote en kleine onderhoudsklussen in de toekomst: 
de gemeente, de beheersstichting of de verenigingen. Leudal denkt bijvoorbeeld dat 
dit jaar 70.000 euro nodig is voor groot onderhoud aan het zwembad, tot voor kort 
een klus die nog niet goed in beeld was gebracht. 

Het college stelt de gemeenteraad voor om dit jaar twee miljoen euro beschikbaar te 
stellen, zodat de continuïteit van wedstrijden en trainingen van de diverse 
sportverenigingen niet in gevaar komt. De politiek buigt zich volgende week over het 
voorstel. Het laatste woord is dan aan de gemeenteraad, later deze maand. 

 


